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Protokół Nr: 

 

Nazwa sesji:  II sesja nadzwyczajna VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  10.12.2019 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Sala narad Urzędu Gminy Wielkie Oczy 

Godzina rozpoczęcia:  08:28 

Godzina zakończenia:  10:00 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Zenon Kociołek 

2. Maria Preweda 

3. Antoni Mach 

4. Stanisław Mątkowski 

5. Józef Litwiński 

6. Jan Dec 

7. Ryszard Pietrucha 

8. Franciszek Bajan 

9. Waldemar Sęga 

10. Ryszard Osowski 

11. Piotr Jacyk 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 12 (zał. Nr 1 ). 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 
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Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

 

3. Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji. 

 

Protokoły z poprzednich sesji zostały przyjęte jednogłośnie (zał. Nr 2 ). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2019 rok. 

 

Pani Skarbnik Gminy E. Słotwińska przedstawiła zmiany w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 

2019 rok (zał. Nr 3). Pan Radny P. Jacyk zapytał na jakie cele została przekazana wspomniana kwota 

20 tys. zł. Pani Skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że 15 tys. zł to kwota na wynagrodzenia i 

pochodne, a 5 tys. zł na koszty bieżące. Pan Radny P. Jacyk zapytał czy to oznacza, że 

wynagrodzenia i pochodne nie były ujęte w budżecie. Pani Skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, 

że były ujęte w budżecie i są to środki brakujące żeby domknąć się w całym planie finansowym 

szkoły. Pan Radny P. Jacyk zapytał czy podobne niedobory będą również w szkole w Wielkich 

Oczach. Pani Skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że w szkole w Wielkich Oczach nie będzie 

niedoboru. Pan radny J. Litwiński zapytał co spowodowało, że w szkole w Łukawcu te niedobory 

powstały. Pani Skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że inne były plany, od września planuje się 

budżet nie mając jeszcze arkuszy, dodatkowo była jeszcze podwyżka wrześniowa. Pan radny R. 

Osowski zapytał czy możemy określić ile środków własnych Gmina przeznaczyła na oświatę. Pani 
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dyrektor GZEAS odpowiedziała, że budżety składają się z dotacji, subwencji i środków własnych. 

Jeśli nie wystarcza dotacja i subwencja wówczas potrzebne są środki własne. Ze środków własnych 

Gmina dołożyła 2 100 tys. zł, nie są to środki wykorzystane tylko dołożone, które trzeba było 

dołożyć żeby te budżety zamknąć. Pan radny P. Jacyk podkreślił, że podczas przedstawiania 

informacji z działalności szkół, skoro zamykamy półrocze to powinniśmy mieć pełny obraz ile 

dołożyliśmy do oświaty w pierwszym półroczu, a nie plany. Pan Skarbnik E. Słotwińska 

odpowiedziała, że można poszerzyć tabelę o taką informację. Pan Wójt Gminy A. Hawrylak 

podkreślił, że na koniec roku będziemy mogli określić jakie koszty zostały poniesione, jaki będzie 

bilans i ile dołożyliśmy do oświaty. Pan radny J. Litwiński zapytał na co konkretnie jest kwota 5 tys. 

zł. Pani Skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że na bieżące utrzymanie takie jak np. badania 

techniczne wymagane przepisami. Poinformowała również, że kwota dołożona przez Gminę do 

oświaty wynosiła ok 2 mln. zł i na komisję przygotuje szczegółową informację. Poddano uchwałę 

pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2019 

rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok. 

 

Pani dyrektor GZEAS A. Juraszek przedstawiła projekt uchwały w sprawie  przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2020 rok (zał. Nr 4). Pan radny R. Osowski zapytał ile osób liczy Gminna Komisja 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Pani dyrektor A. Juraszek odpowiedziała, że w skład 

wchodzi 4 osoby, komisja natomiast spotyka się w 3 osobowym składzie. Pan radny R. Osowski 

zapytał skoro komisja spotyka się w miarę potrzeb, to jakie to są potrzeby. Pani dyrektor A. Juraszek 

odpowiedziała, że w tym roku komisja spotkała się 6 razy, a spotyka się np. jeśli jest potrzeba 

wydania zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych. Pan radny R. Osowski zapytał jaka kwota 

% przeznaczona jest na wynagrodzenia członków komisji. Pani dyrektor A. Juraszek odpowiedziała, 
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że jest to kwota 11% najniższego wynagrodzenia. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemniki o określonej pojemności. 

 

Pan Kierownik Referatu Inwestycji, Zamówień publicznych, Geodezji, Rolnictwa i Gospodarki 

komunalnej M. Janeczko, przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za 

pojemniki o określonej pojemności (zał. Nr 5). Pan radny R. Osowski wyjaśnił, że były trzy 

możliwości określenia stawek za odpady (od 1 m2 powierzchni mieszkaniowej, od zużytej wody i 

od osób mieszkających), wybrano opcję najbardziej odpowiednią, a rada dążyła do obniżenia 

stawek. Podkreślił również, że w momencie gdy w pierwszym półroczu powstanie nadwyżka, 

wówczas zawnioskuje się o obniżenie opłat. Pan radny P. Jacyk zapytał czy ktoś będzie kontrolował 

przedsiębiorców, ponieważ jeśli będzie osoba zamieszkała w innej Gminie, która ma domki 

letniskowe na naszym terenie i będzie miała stałą stawkę za odpady wówczas może dojść do 

sytuacji, że  będzie przywoziła śmieci do naszej Gminy. Jeśli do tego dojdzie wówczas mieszkańcy 

będą ponosili z tego tytułu koszty. Radny zapytał również co w sytuacji gdy osoba, która jest na 

minimum egzystencji nie będzie uiszczała opłat. Pan kierownik M. Janeczko odpowiedział, że jeśli 

chodzi o domki letniskowe to ustawa narzuca stawki i my daliśmy najwyższą kwotę. Jeśli ktoś z 

mieszkańców nie płaci podatków wówczas Gmina prowadzi postępowanie egzekucyjne. Pan radny 

R. Osowski zapytał czy jest już wyznaczone miejsce na PSZOK. Pan kierownik M. Janeczko 

odpowiedział, że cały czas myślimy o miejscu i na razie chcemy utworzyć punkty odbioru leków 

oraz baterii. Pan radny P. Jacyk zapytał czy został złożony wniosek na odbiór odpadów typu Big 

Bagi. Pan kierownik M. Janeczko odpowiedział, że na stronie Gminy Wielkie Oczy zamieszczona 

została ankieta skierowana do rolników, która jest warunkiem koniecznym żeby aplikować z 
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wnioskiem. Pan przewodniczący Z. Kociołek poprosił o stanowisko Komisji ds. Rozwoju 

Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy  w związku z uchwałą. Pan 

przewodniczący komisji P. Jacyk odpowiedział, że  projekt uchwały został opracowany na 

posiedzeniu komisji, ponieważ pierwotnie były inne stawki. Stanowisko komisji było za przyjęciem 

uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemniki o określonej pojemności. Pan 

przewodniczący Komisji ds. Samorządu, Wychowania, Oświaty, Kultury, Opieki Społecznej, Ładu i  

Porządku Publicznego Rady Gminy Wielkie Oczy A. Mach powiedział, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz 

stawki za pojemniki o określonej pojemności podjęto większością głosów. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 9 81,82% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 2 18,18% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Wstrzymuję się 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Wstrzymuję się 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

Ryszard Osowski 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy 

Wielkie Oczy. 

 

Pan Kierownik Referatu Inwestycji, Zamówień publicznych, Geodezji, Rolnictwa i Gospodarki 

komunalnej M. Janeczko, przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości położonych na terenie Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 6). Dyskusji i pytań nie było. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości 
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opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie Gminy Wielkie Oczy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Wielkie Oczy. 

 

Pan Kierownik Referatu Inwestycji, Zamówień publicznych, Geodezji, Rolnictwa i Gospodarki 

komunalnej M. Janeczko, przedstawił projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na 

terenie Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 7). Dyskusji i pytań nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. 

Uchwałę w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Wielkie Oczy podjęto 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 



7 

 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

 

9. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności między sesjami. 

 

Pan Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami wydał następujące zarządzenia: 

 - w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu niebędącego własnością pracodawcy 

używanego do odbycia podróży służbowej, 

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2019 rok, 

- w sprawie wykazu nieruchomości przeznaczonych do dzierżawy w trybie przetargu ustnego 

nieograniczonego na okres do 3 lat, 

- w sprawie określenia zasad przyznawania pomocy zdrowotnej dla nauczycieli zatrudnionych w 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Wielkie Oczy, 

- w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym na okres do 3 lat w 2020 roku, 

- w sprawie powołania Komisji  zdrowotnej opiniującej wnioski o przyznanie pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Wielkie Oczy, 

- w sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargów na najem lub dzierżawę 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Wielkie Oczy. 

 

10. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan radny R. Osowski zapytał na jakim etapie jest sprawa dotycząca mieszkań w Łukawcu. Czy 

jest zainteresowanie wykupem ze strony mieszkańców. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że 

zostały wykonane kosztorysy mieszkań, aktualnie trwają prace nad ustaleniem zasad korzystania z 

tych mieszkań, a jeśli chodzi o zainteresowanie mieszkańców to na tym etapie jeszcze nie powinno 

się o tym mówić. Pan radny Z. Kociołek zapytał czy sprzedaż mieszkań będzie konsultowana z 

obecnymi mieszkańcami. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że najpierw musimy przygotować 

konkretną propozycję. Pan radny R. Osowski zapytał na jakim etapie jest sprawa dotycząca 

sprzedaży autobusu szkolnego. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że będzie ogłaszany przetarg 

na sprzedaż tego autobusu. Rozpoczęła się dyskusja na temat przetargu i odpadów. Pan Radny J. 

Litwiński zaproponował żeby w przyszłości utworzyć zakład komunalny i w porozumieniu z 

sąsiednią gminą zakupić samochód. Wójt odpowiedział, że np. w Rzeszowie utworzono spalarnie 

śmieci i mimo to stawki też wzrosły. Pan radny S. Mątkowski zapytał o wyrzucane do rowów zużyte 

opony. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że Gmina ponosi z tego tytułu koszty. Pan radny P. 

Jacyk poprosił o rozważenie zakupu foto pułapek. Pan radny W. Sęga zapytał od czego będzie 

uzależnione dofinansowanie dla rolników na odbiór odpadów. Pan kierownik M. Janeczko 

odpowiedział, że dofinansowanie wg tego co ogłosił Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska jest 

od tony maksymalnie 500 zł. Trzeba złożyć wniosek i czekać na dofinansowanie. Pan radny R. 

Osowski zaapelował potrzebę przeprowadzenia jak najszybciej kampanii informacyjnej żeby po 

nowym roku mieszkańcy z braku wiedzy nie dostali kary. 
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11. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 10:00. 


